

شروط الاشتراك

أحكام عامة

- تعتبر هذه التعليمات سارية ونافذة فور تعبئة وتقديم بيانات الاشتراك.
- التسجيل في البرنامج المقدم من الجامعة لا يعني القبول النهائي في البرنامج التدريبي الحالي، ويمكن نقل اشتراككم للطرح المقبل للبرنامج.
- للجامعة توثيق أنشطة البرنامج التدريبي وإعادة نشر مقتطفات من تفاعل المتدربين في جميع الوسائل الاعلامية والإلكترونية.
- حضور البرنامج التدريبي لا يعني اجتيازه بل يجب على المتدرب استيفاء جميع المتطلبات.

أخلاقيات المتدرب

- الالتزام بالأداب العامة، واحترام الرأي الآخر لنجاح عملية التعلم والتدريب.
- يلتزم المتدرب بأداء جميع متطلبات البرنامج التدريبي وتطبيق كافة المهارات والتدريبات اثناء وبعد عملية التدريب.
- الالتزام بالتعليمات المنظمة للبرنامج التدريبي، وللجنة الإشرافية الحق في استبعاد أي متدرب يخالف ذلك.

حقوق الملكية الفكرية

- جميع المعلومات، والمواد التدريبية، أو أي وثيقة أخرى تم تقديمها أثناء الدورة التدريبية أو تم تضمينها في حقيبة المتدرب تعتبر ملكاً للجامعة السعودية الإلكترونية وجامعة فرانكلين بموجب الأنظمة والتعليمات، ولا يحق للمتدرب طباعتها أو نسخها أو نشرها بأي وسيلة.
- للجامعة إجراء الاختبارات واستطلاع الرأي من المتدربين لغرض تقويم البرامج التدريبية ولا يجوز للمتدرب طباعتها أو إعادة نشرها أو تصويرها.

شروط الحصول على شهادة إتمام البرنامج

- يلتزم المتدرب بحضور ساعات التدريب المخصصة للدورة التدريبية، مع مراعاة السماح له بالتأخير أو الاعتذار كحد أقصى 20% من ساعات الدورة، ويتم احتساب ذلك من نسبة الحضور في البرامج التي يلزم فيها الحضور.
- يعتبر حضور اليوم الأول إجبارياً لاحتساب الحضور للدورة ولا يجوز التأخير أو الاستئذان.
- يتم استخراج الشهادة التدريبية في نهاية البرنامج التدريبي، بنفس الاسم المثبت والمقدم من المتدرب.
- لا يحق للمتدرب الحصول على شهادة اكمال البرنامج في الدورة التدريبية في أي من الحالات الآتية: عدم سداد المقابل المالي للبرنامج التدريبي - عدم حضور الدورات التدريبية - عدم التقيد بتعليمات البرنامج التدريبي.

Registration Policy

General Rule

- These instructions are considered valid and effective immediately upon filling and submitting the subscription data.
- Registration in the program does not mean final acceptance in the current offering, and we may transfer your registration to the next offering.
- The university may document the activities of the training program and republish some aspects of the trainees' interaction in SEU media.
- Attending the training program does not mean passing it, but the trainee must fulfill all requirements.

Trainee Ethics

- Commitment to public morals is required, and respect for the opinion of others is essential for the success of the learning and training process.
- The trainee is obligated to perform all the requirements of the training program and apply all skills and exercises during and after the training process.
- Adhere to the instructions regulating the training program, and the supervisory committee has the right to exclude any trainee who violates the instructions.

Copy Rights

- All information, training materials, or any other document presented during the training course or included in the trainee's portfolio is considered the property of the Saudi Electronic University and Franklin University according to the regulations and instructions, and the trainee has no right to print, copy or publish it in any way.
- The university may conduct tests and opinion polls for the purpose of evaluating training programs, and the trainee may not print, republish or photocopy it.

Obtaining the Completion of the Program Certificate

- The trainee is obligated to attend the allocated training hours for each course, considering that he/she is allowed to delay or miss the sessions for a maximum of 20% of the course hours, and this is calculated from the attendance percentage in the programs where attendance is required.
- Attendance on the first day is mandatory in order to calculate attendance for the course, and it is not permissible to delay or miss first day.
- The training certificate is issued at the end of the training program, with the same name submitted by the trainee.
- The trainee is not entitled to obtain a certificate of completion of the in any of the following cases: Program fees non-payment - Failure to attend training courses - Non-compliance with the instructions of trainers.